
 

 

 

Referat 
 

Generalforsamling 17. marts 2005 
 

 

Deltagere: 

 Ove Rasmussen, Bov Miljø og Genbrug 

 Jan Paulsen, Bofa 

 Kurt Rasmussen, Midtfyns Genbrugscenter  

 Jørgen Andersen, Ejby Kommunes Genbrugscenter 

 Lene Svensson, Ejby Kommunes Genbrugscenter 

 Finn Kallehauge, Svendborg Kommune Renovation og Genbrug 

 Erik Hansen, Assens Kommunes Genbrugsstation 

 Carsten Mørck, Nr. Aaby Vej og Genbrug 

 Kristian Bertelsen, Børkop Kommune Genbrug og Fyldplads 

 Per Sørensen, AVV 

 Hans Rasmussen, Bogense Kommunes Genbrugsplads 

 Paul Rygaard, Miljøstationerne Aabenraa Kommune 

 

 

 

 

1. Valg af dirigent 

Hans Rasmussen blev valgt til dirigent. Konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indkaldt. 

 

2.  Mandatprøve (1 stemme pr. medlem) 

I alt 11 stemmeberettigede 

 

3. Formandens beretning v/Jørgen Andersen 

Kurt Rasmussen fremlagde formandens beretning på vegne af Jørgen Andersen - godkendt 

(Beretningen er vedlagt.) 

 

4. Godkendelse af regnskab 2004/Kurt Rasmussen 

Kurt Rasmussen fremlagde regnskabet for 2004. - godkendt 

(Regnskabet er vedlagt) 

 

5. Fastsættelse af kontingent for 2005 

Bestyrelse foreslog 2000,00 kr./år. - godkendt 

 

6. Godkendelse af budgetforslag 2005/6 

Kurt Rasmussen fremlagde budgetforslag for 2005/6 - godkendt. 

(budgetforslag er vedlagt) 



 

7. Forslag til vedtægtsændringer 

Vedtægterne rettes til ”bestyrelsesmedlemmer bliver valgt for en 2-årig periode” - godkendt 

 

 

8. Valg 

Flg. er på valg 

  

 Villy Jørgensen – ønskede ikke genvalg 

 Jørgen Andersen – genvalgt 

 Per Sørensen - genvalgt 

 Carsten Mørck (suppl.) – genvalgt 

 Hans Rasmussen (suppl.) – genvalgt  

 Finn Kallehauge - nyvalgt 

 

9. 

 9.1 Forslag til placering af regionsmøder 2005 

 

 Bestyrelsen foreslog 3 stk. 1 dags konference     26/5 + 29/9 + 1/12  

Ove Rasmussen foreslog en 2 dags konference. – Det blev vedtaget at bestyrelsen arbejder med 

at lave 2 1-dags konferencer og 1 2-dags konference. 

Der var flg. forslag til konference datoer og indhold. 

 

26/5 RGS90 og evt. den nyetablerede genbrugsplads i Greve  

 – tema: hårdt plastik 

29+30/9 Bornholm 

 - tema: bl.a. problematikken ved kommunesammenlægning 

 1/12 Åbenrå, Bov, Als 

  - tema: den forventede ændring i loven vedr. indsamling af e-skrot 

 

 9.2 Bestyrelsesmøder 2005/6 

 

 Forslag: 14/4 + 18/8 + 27/10 + 2/2 - vedtaget 

 

 

 9.3 Generalforsamling 2006 

 

 Forslag: 16/3 06 - vedtaget 

 

 

10. Eventuelt 

 

Per Sørensen spurgte om, hvad der er sket med Rendan. Der blev informeret om at Rendan blev 

nedlagt, og de aktier foreningen havde i selskabet er tabt. 

 

 Ean nr. vedr. fakturering sendes til Kurt Rasmussen på kra@ring.dk 

 

 

mailto:kra@ring.dk


Nyt fra centrene: 

 

 

Bofa: Der drosles ned – der sorteres ikke mere – avis og pap bliver ballet og solgt videre 

  Flasker bliver også solgt usorteret, det koster lidt, men der ikke noget alternativ p.g.a. 

skårproblematikken. 

 

Assens: Der ingen nye tiltag – man afventer kommunesammelægning. 

 

Ejby: Netop færdiggjort miljøredegørelse – Iso-certificeringen er sat i bero. Flamingokværn 

er taget i brug – og der kan afsætte alt, hvad der produceres. 

 

Nr. Åby: Ingen nye tiltag – afventer kommunesammenlægning 

 

AVV: Har en ejer som ikke kommer med i den nye kommunestruktur, og man ved endnu 

ikke hvad det vil komme til at betyde. 

  Projekteret genbrugsplads nr. 12. 

  Frygter situationen omkring den nye lovgivning omkring e-skrot. 

  Har dårlige erfaringen med firmaet Bisgård Partner. 

 

Midtfyn: Ingen nye tiltag. 

 

Svendborg: Er begyndt at indsamle PVC - der kommer meget ind – koster p.t. 1950,-/ton 

  Forventer at sætte container op til hårdt plastik på genbrugspladsen. 

  Man har planer om at starte med at servicere erhverv. 

 

Bov: Fik aftalestyring i 2004 – positiv erfaring – medførte e overskud på 400.000 kr. 

  Man er i fuld gang med kortlægning til kommunesammenlægning. 

  Kører resultatløn – også en positiv erfaring. 

 

Børkop: Ingen nye tiltag. 

  Fået en ny komprimator – en skuffelse. 

 

Bogense: Styregruppen omkring kommunesammenlægning har en hjemmeside, hvor alle 

beslutninger bliver offentliggjort. 

  Advarer mod telthaller – kan ikke modstå kraftige storme og kan ikke forsikres. 

 

Åbenrå: Kører godt med kommunesammenlægning. 

  Byggeprojektet med den nye miljøstation er sat i bero. 

  Har fået ressourcestyring – positiv erfaring. 

 

Ullerslev: Reno Fyn har 1/1 05 har overtaget opsynet på genbrugspladsen i Ullerslev kommune 

og at genbrugspladsens åbningstid i den forbindelse er blevet udvidet. 

 

 

 

 


